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Datum:  Zaterdag  25 mei 2024 
Aanvang:  11.00 uur 
Locatie:  De Uitkomst, Langeweg 2b, 4133AX Vianen 

Aanwezig:  Loraine Lie (BC Vianen), Henk van den Brandt (Veenendaalse BV), 
Joke Ederveen en Arie Kamerbeek (BC DDS), Han van Buren en Petra Wristers 

(BC Driebergen), Jos Groot (BC Het Witte Huis), Jos Uijterwaal (BC Star), Agatha 
van Baalen (BC Victoria), Lena Donk en Nellie Birkhoff (BC ’80), Gerrit Quist (BC 
Lingewaal), Jan Peter Pals (BC Bilthoven), Gerrit Bruggink (BC Nieuwegein), 

Saskia Vernimmen (SBC Dombo), Bert Schmittmann (Bridge4U), Kees de Haas 
(BC Midden Betuwe, bestuur), Theo van Munnen (NBB), Barbara van Dijk en 

Ciska Zuur (ere-lid), Harry Janssen en Dieuwke Ponsteen (oud-bestuurslid), 
Karla Peijs, Maurice Goossens, Conny ten Cate, Gijs Mast, Martin Slagmolen en 
Ferdinand Verwijs (bestuur). 

Afwezig m.k.: Christa Feddema, BC Maarn, BC Nieuwegein, BC Wilhelminapark, 
BOD’84, BC Korne Bridge, BC Dombridge, BC Het Hollebloc, BC Vechtstreek,  

BC Oog in Al 

 

 
1.   Opening en welkom 

  Voorzitter Karla Peijs heet een ieder hartelijk welkom. 
  De vergadering neemt een minuut stilte in acht ter nagedachtenis van 
  Roelof Santing. 

 
 2.     Mededelingen, ingekomen en uitgegaan 

  Ingekomen: Jaap Hazewinkel voorzitter BC Star: 
         Voorstel wijziging opzet Viertallencompetitie - punt 11 
                 

 3.     Verslag vorige vergadering 3 juni 2023 
• Verslag ALV 2023 - goedgekeurd 

• Besluiten en Actiepunten ALV 2023 - goedgekeurd 
 
 4.    Jaarverslag Secretaris 2023-2024 

  Geen aanvullende opmerkingen. 
 

 5.    Jaarverslag Onderwijsadviseur 2023-2024 
  Martin Slagmolen: tijdens de Kaderdag Bridgedocenten is er een clinic 

  gehouden om het viertallen bij de docenten te promoten; alle SPO- 
  deelnemers krijgen een gratis clinic Viertallen aangeboden. 
  Joke Ederveen: DDS is gestart met interne viertallen (beginners ná 

  boekje1), dit vergt extra voorbereiding en geleerd moet worden hoe 
  viertallenbriefjes in te vullen. DDS is gaarne bereid ervaringen te delen. 

 
6.    Jaarverslag Wedstrijdzaken 2023-2024 
  Conny ten Cate: Voor het complete overzicht van aantallen, winnaars,  

     promovendi en degradanten wordt verwezen naar het jaarverslag. 
  Viertallen:  

  Totaal hebben 47 teams meegedaan en alle poules hebben een 
  volledige competitie gespeeld. Tijdens de Centrale  Avond 17 april waren 
  42 teams aanwezig; 5 teams hadden een bye. 
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  De benodigde promotiewedstrijden zijn 24 april gespeeld, o.a. is daarbij 
  BCO3 gepromoveerd naar de 2de divisie.  
  Districtsbeker:  

  Van de 16 ingeschreven teams hebben DS’16 en BC Star 
  de finale bereikt en deze 24 april gespeeld. Winnaar is geworden DS’16. 

   Parencompetities:  
  Voorafgaand aan het seizoen heeft Conny ten Cate de taken van Yordi  
  Schouten ad interim overgenomen. 

  De Senioren-paren liet een forse stijging in het aantal deelnemers zien, 
  de Gemengde een lichte stijging en de Open paren bleven ongeveer gelijk. 

     Omdat er iedere sessie toch een aantal paren afwezig is, is bij de Open 
  paren na de eerste sessie besloten in 1 lijn te gaan spelen. De rechten  
  voor de Hoofdklasse en Eerste klasse blijven gehandhaafd. 

  Bij de Dames was een lichte stijging; zie verder punt 11. 
  Alle competities zijn verder naar tevredenheid afgerond. 

  Kaderopleidingen:  
  Deze verlopen naar wens. In het najaar zijn de cursussen CA en CO+  
  gegeven en momenteel is er een cursus CO gaande in Vleuten; deze 

  nieuwe locatie bevalt prima. 
  Toekomstdrive:  

  Deze is gehouden 11 mei jl. en daar hebben 64 paren deelgenomen onder 
  leiding van Reggie Schouten en Bert Schmittmann. 
  UP-cup 

  Gijs Mast: De eerste editie van de Joepie-cup was een groot succes met 
  tijdens de finale 20 april jl. 64 deelnemende paren, die hun club 

  vertegenwoordigden. Het eerste gedeelte van de strijd vond plaats  
   tijdens de reguliere speelmomenten van de clubs. 

  Na afloop zijn de deelnemers  geënquêteerd, goede response en 
  waardering. Met de uitslag kan de formule in de komende jaren verder 

  worden geoptimaliseerd. 

7.     Jaarverslag Penningmeester 2023 

• Resultatenrekening 
• Balans 

• Toelichting 
Gerrit Quist heeft vragen m.b.t. de balans en de afschrijvingen. 
Kees de Haas legt uit dat voor de dupliceermachine halverwege het 

boekjaar 2022 nog niet zoveel is afgeschreven, maar dat in 2023 de 
afschrijving 20% van de aanschafwaarde was; ook de boards/spellen 

benodigd bij de dupliceermachine zijn sneller afgeschreven. 
Gerrit Quist maakt zich zorgen over de grote verliezen in de afgelopen 
2 jaren. 

Maurice Goossens legt uit dat allereerst 2022 een verlengd boekjaar 
is geweest en dat o.a. de aanschaf van de dupliceermachine en 

bijbehorende zaken een flinke kostenpost is geweest. De 
dupliceermachine zal zichzelf binnen enkele jaren terugverdienen, 
omdat we geen kosten meer hebben voor extern dupliceren. 

In 2023 hebben we o.a. een beamer (voor de cursussen) en laptop met 
bijbehoren aan moeten schaffen. Vooral de beamer verdient zichzelf 



 
 

Verslag van de Algemene Ledenvergadering 

van de Vereniging District Utrecht van de NBB    

C O N C E P T       Pagina 3 van 5 

 

terug, omdat de verhuurprijzen hiervan schrikbarend hoog kunnen zijn. 
Maurice herinnert de vergadering er nog aan dat enkele jaren geleden 
de vergadering juist het bestuur erop attendeerde dat het eigen 

vermogen te groot was. Het districtsbestuur destijds heeft toegezegd 
erop toe te zien dat hiervoor maatregelen zouden worden genomen. 

Saskia van Nimmen vraagt wat de plannen zijn voor de reservering 
voor de jeugd. 
Actie: Kees de Haas zal dit in het districtsbestuur ter tafel brengen. 

  
 8. Verslag van de Kascommissie en benoeming nieuw lid van de commissie 

• Verslag kascommissie 
De kascommissie stelt de ledenvergadering voor om 
penningmeester en bestuur van het district decharge te verlenen 

voor het gevoerde beleid. 
Besluit: De ledenvergadering verleent bij acclamatie decharge aan 

het bestuur. 
• Nieuwe kascommissie 

Maaike van Ommen is lid, Gerrit Bruggink wordt lid, als reserve-lid 

wordt aangesteld Jaap Leest.  
 

 9. Bestuurssamenstelling 
Het bestuur draagt voor als districtsvoorzitter: Maurice Goossens. 

  Besluit: Maurice Goossens wordt bij acclamatie benoemd tot voorzitter 

  van het District Utrecht. 
  Afgetreden zijn: Karla Peijs, Gijs Mast, Martin Slagmolen, Christa Feddema 

  en Yordi Schouten. Zij worden allen hartelijk bedankt voor al hun 
  werkzaamheden en inzet voor het district. 

  Martin Slagmolen ontvangt uit handen van Theo van Munnen,  
  vicevoorzitter van de Nederlandse Bridge Bond, een Stuur voor al zijn 
  werkzaamheden en inzet voor de bridgesport in het algemeen, maar voor 

  het onderwijs in het bijzonder. 
Het bestuur draagt voor als nieuw bestuurslid: 

    . Mariëtte Benschop (beoogd secretaris) 
     . Kees de Haas (beoogd penningmeester) 
    . Ferdinand Verwijs (beoogd DKL-Viertallencompetities) 

  Besluit: Bij acclamatie worden Mariëtte Benschop, Kees de Haas en 
  Ferdinand Verwijs benoemd tot bestuurslid van het District Utrecht. 

  Verder worden voorgesteld: 
    . Conny ten Cate als DKL-Parencompetities 

  . Ferdinand Verwijs als DKL-Viertallencompetities      

   
10.  Begroting 2024 

• Begroting 2024 
• Toelichting 
Kees de Haas licht toe dat het te verwachten verlies op het boekjaar 

2024 o.a. veroorzaakt wordt door de afschrijving van de inventaris, de 
extra kosten voor de promotiedrives (UP-cup/Lustrum, Toekomstdrive) 

en extra bestuurskosten i.v.m. bestuurswisselingen. 
Gerrit Quist vraagt naar de plannen t.a.v. de reserve. 
Actie: Maurice zegt toe de volgende ALV met antwoorden te komen. 
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11.  Districtsactiviteiten en beleidsvoornemens 
  Parencompetities: 

  Conny ten Cate: de Senioren, Gemengde en Open parencompetities 
  zullen in dezelfde vorm worden georganiseerd als voorgaande jaren. 

  De Dames parencompetitie kan in de huidige vorm, vanwege de hoge 
  kosten, niet worden voortgezet en wordt een kostendekkend, eendaags 
  evenement, in het najaar met extra aankleding. 

  Viertallen: 
  Jos Uijterwaal: maakt de vergadering attent op de ingezonden brief van 

  voorzitter van BC Star, Jaap Hazewinkel, waarin o.a. verzocht wordt de 
  Hoofdklasse in een halve competitie te spelen. 
  De vergadering heeft een aantal opmerkingen. 

 Actie: Ferdinand Verwijs zal binnen 2 weken bij de verenigingen, die  
  rechten/teams hebben om te spelen in de hoofdklasse, inventariseren wat 

  de teams willen. Vervolgens zal aan de wensen van de meerderheid (op  
   basis van het aantal teams) worden voldaan, waarbij een meerderheid  
  (>6) beslissend zal zijn. 

  Jos Groot zou een dergelijke opzet ook graag voor de Eerste Klasse zien. 
  Joke Ederveen zou graag een uitwisseling tussen de lagere 

  niveaus/beginners zien. 
  Jan Peter Pals oppert toch een 3de Klasse te proberen. 
  Petra Wristers lijkt een middagclub de moeite van het proberen waard. 

  Joke Ederveen/Arie Kamerbeek vinden dat door de versterkte 
  degradatie de Tweede Klasse te sterk wordt. 

   Bert Schmittmann oppert het oprichten van een Toekomstklasse. 
  Agatha van Baalen zegt dat BC Victoria vorig jaar 3 teams voor de 

  middagklasse had. 
  Saskia Vernimmen krijgt geen middagspelers enthousiast. 
   Ciska Zuur oppert dat wellicht een middagcompetitie op de zondagmiddag  

  meer kansen heeft.       
 Spelpeilontwikkeling 

  Maurice Goossens meldt dat de SPO voor het komend seizoen doorgang 
   vindt op de reeds geplande wijze, d.w.z. in samenwerking met district 
  Gooi&Ommeland, zij het met enkele kleine wijzigingen. Over de toekomst 

  van de SPO en de Kaderdag Bridgedocenten wordt nagedacht.  
  Kaderopleidingen 

  Conny ten Cate: De kaderopleidingen zullen in de huidige vorm worden 
  voortgezet, d.w.z. CO en CA jaarlijks en CO+ en CA+ tweejaarlijks. 
  Een en ander afhankelijk van de beschikbaarheid van de docent(en), 

  locaties, aantallen deelnemers en samenwerking met andere districten. 
  De Kaderdag Arbiters staat gepland voor 21 september 2024. 

  Lustrum/UP-cup 
  De UP-cup was een groot succes en is zeker voor herhaling vatbaar. 
  Echter, het districtsbestuur wil in 2025 het lustrum van het 95-jarig 

  bestaan vieren (90 jaar is afgelast vanwege Covid) en heeft Gijs Mast  
  bereid gevonden zich hiervoor in te zetten. 

  Besluit: Het districtsbestuur heeft Gijs Mast benoemd tot Voorzitter van 
  de Lustrumcommissie 2025. 
  Beleidsvoornemens / Beleidsplan 
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  Actie: Het nieuwe districtsbestuur zal zich buigen over de  
  Beleidsvoornemens.  
   

12.  BridgeBond ALV en congres 
• 23 november 2024 

•  
       
13. Datum volgende ALV 

• Zaterdag 17 mei 2025 
 

14. Rondvraag en wvttk 
  Henk van den Brandt meldt dat de Veenendaalse BV de omzet van 
  €20.000 dreigt te benaderen en vraagt wat zij kunnen doen om niet BTW- 

  plichtig te worden.  
  Actie: Kees de Haas wijst Henk de weg naar de BridgeBond. 

 
 
15. Sluiting 

  Maurice Goossens dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en sluit de 
  vergadering. 

 
 
2 juni 2024 

Conny ten Cate 
06-25090093 

DKL-parencompetities/Coördinator Kaderopleidingen 

 
 

 
 

https://www.nbbclubsites.nl/district/2

